
Reunió ordinària de la Junta de l’AMPA de l’Escola Ferran Sunyer 

Assistents: Marc, Sandra, Núria, Merche, Amparo, Miriam, Eliza 

Absències: Xènia, Francesc, Roser, Suzanne, David 

Famílies/ Vocal: Natxo Pérez 

Data: 04 de juny de 2019 

Hora: 18:00 - 19:30 h 

Lloc: Sala de professors 

ORDRE DEL DIA 

 
1. Aprovació de acta de la reunió del 14/05/2019. 
2. Extraescolars 2019-2020 
3. Concurs d’ idees 
4. Taller de la tardor 
5. Presència de l’AMPA a les reunions de principi de curs 
6. Socis: Altes/Baixes/Actualitzacions 
7. Comissions: reduir?? 
8. Festa fi de curs i festa intercultural (proper curs 2019-2020) 
9. Torn obert de paraula 

 
 
1. Aprovació de acta de la reunió del 14/05/2019 
S’aprova l’acta per unanimitat. (6 vots a favor, cap abstenció). Natxo no té dret a vot. (Vocal) 

 
2. Extraescolars 2019-2020 
 
S’exposen totes les propostes d’activitats extraescolars, tant les organitzades per l’AEE com les 
proposades per l’AMPA. En cas de que surti, es proposa utilitzar l’espai de l’últim pis per 
organitzar l’activitat de sensibilització musical ja que hi haurà més espai que en un aula 
convencional. També es decideix preguntar a l’AEE els preus dels 15 minuts de monitoratge que 
s’han de pagar diàriament per l’acollida de l’alumnat que participa en les activitats extraescolars 
organitzades per l’AMPA. S’ha de valorar si amb les activitats organitzades per l’AMPA s´ha de 
posar un preu molt econòmic o s´han de afegir 5 euros de més al preu mínim per no anar al límit 
amb el pagament de l’activitat. Hi ha juntaires que consideren que amb les activitats de l’AMPA 
no s’ha de treure profit a costa de les famílies. Per el proper curs es proposa votar en junta el preu 
de cada activitat. 
 
3. Concurs d’idees 
 
La Nuria fa la presentació de les dues propostes del concurs d’idees. (Projecte minimons i Peces 
soltes al pati). La proposta guanyadora es posarà en pràctica el proper curs escolar. Natxo explica 
una de les propostes (Peces soltes al pati) proposada per les famílies i adreçada a tots els cursos. 
L’altra proposta és només per cicle inicial  i l´han presentat els professors de l’escola. Es vota per 
la proposta “Peces soltes al pati” ja que és una proposta de la que poden gaudir tots els cicles i al 
mateix temps la més adequada. (6 vots a favor; Natxo com a vocal no té dret a votar.)  
 
 



 
4. Taller de la tardor 
 
Natxo proposa utilitzar el taller de la tardor com una eina per recaptar diners per l’AMPA. Com a 
ideea suggereix organitzar en un cap de setmana un mercat de 2ª mà (roba, joguines i material 
esportiu) i un dinar popular amb un menú establert amb antelació: (paella, vi i postre per 5 o 6 
euros). S´hi disposa d’un local on fer la paella. Es proposa com a data la 2ª quinzena d’octubre. 
S’enviarà un email via delegats (la 2ª quinzena de setembre a les famílies qui vulguin donar coses 
per a la venda. 
 
5. Presència de l’AMPA a les reunions de principi de curs 
 
A petició del director de l’escola es planteja la presència de l’AMPA a les reunions de principi 
de curs per explicar el rol de l’AMPA i el projecte INUIT. L’AMPA considera que el projecte 
INUIT l´ha de explicar un membre de l’equip directiu. En cas de que cap persona de la direcció 
del centre pugui participar es proposa que es doni una explicació en suport digital (vídeo, 
presentació) o que un membre de l’equip d’INUIT estigui present en les reunions. Les dades de 
les reunions es comunicaran a principi de setembre. 
 
6. Socis: Altes/Baixes/Actualitzacions 
 
Es revisarà que tota la informació existent a la pàgina web estigui actualitzada. L’Amparo 
redactarà un email per enviar a les famílies de 6è que es donin de baixa un cop acabat aquest 
curs. També s’enviarà un email demanant a la resta de famílies d’actualitzar les dades de socis 
de l’AMPA en el cas de que sigui necessari. 
Un cop passat el rebut de pagament de quota de socis si una família no paga s’avisarà a la Olga 
(responsable de les activitats extraescolars AEE) per cobrar les activitats amb quota de NO 
SOCI. 
 
7. Comissions: reduir?? 
 
A la reunió de delegats es va comentar la falta d’implicació de les famílies a l’AMPA i proposen 
reduir les comissions existents per falta de juntaires. Es planteja ajuntar l’àmbit de Cultura i 
l’àmbit de Repensing però finalment es decideix que es quedin tal i com estan fins ara. 
 
8. Festa fi de curs i festa intercultural (proper curs 2019-2020) 
 
Es deixarà el tema per a la següent junta. 
 
9.Torn obert de paraula. 

 
Es proposa fer una última reunió al juliol per tancar el curs però finalment no es concreta cap 
data. 
Es dóna com a data límit el dia 30 de juliol per a que cada àmbit entregui la memòria del curs i el 
pla de treball pel curs vinent. 


